



Protokoll

fra møte nr. 37/22-25 i Forbundsstyret **torsdag 24. april 2025**

Deltok:	Kåre Geir Lio	President
	Ingrid Blindheim	1. visepresident
	Øyvind Indrebø	2. visepresident
	Siv Sødal	Styremedlem
	Hanne Hogness	Styremedlem
	Jarl Martin Møller	Styremedlem
	Nora Kaalstad	Styremedlem
	Renate Larsen	Styremedlem
	Ragnhild Oulie Bruland	Styremedlem, ansattes repr.
	Erik Langerud	Generalsekretær
	Rune Nordhaug	Ass. generalsekretær
	Lise H. Thorstensen	Sekretariat
Deltok ikke:	Christian Berven	Styremedlem
	Tine Austvoll Jensen Fornell	Styremedlem
Møtested:	Teams	
Møteramme:	Kl. 19:00-21:00	

Sakliste

Habilitetsgjennomgang	2
Saksnr.: 280/22-25 Godkjenning av protokoll	2
Saksnr.: 281/22-25 Håndballtinget 2025	3
Saksnr.: 282/22-25 Oslofjord Convention Center (OCC)	2
Saksnr.: 283/22-25 Rapporter og referater	4



Habilitetsgjennomgang

Forbundsstyret foretok en gjennomgang av sakslisten opp mot habilitetsspørsmålet.

Saksnr.: 280/22-25 Godkjenning av protokoll

Behandlingsinstans: Forbundsstyret
Hovedområde: Organisasjon
Saksinnleder: Presidenten

Følgende protokoll ble lagt frem for godkjenning:

- Protokoll fra møte nr. 36/22-25 avholdt 28. mars 2025.

FS-vedtak i saksnr. 280/22-25:

Protokoll fra FS-møte nr. 36/22-25 godkjennes.

Saksnr.: 281/22-25 Oslofjord Convention Center (OCC)

Behandlingsinstans: Forbundsstyret
Hovedområde: Arrangement
Saksinnleder: Presidenten

Kommunikasjonssjef Lars Hojem Kvam deltok under behandlingen av denne saken.

Innledningsvis viste presidenten til en kronikk som er publisert av TV2 i dag. Kronikken er skrevet av styremedlem i NHF Region Øst, Dennis Oxaas. Videre ga presidenten en oppdatert status basert på den informasjonen som OCC har presentert omkring sin eierstruktur og styresammensetning. Basert på informasjon gitt i møtet, ble styret invitert til å vurdere sitt vedtak i saksnr. 237/22-25 gjengitt nedenfor.

FS-vedtak i saksnr. 237/22-25:

Forbundsstyret tar presidentens redegjørelse til orientering.

Forbundsstyret opplever at tredjepartsuttalelsene fastslår at stiftelsen juridisk sett er ryddig, og vurderer det til at OCC kan brukes, jf. siste vedtak av 17. oktober, men at man avventer avklaringen rundt styrets sammensetning, som skal gjøres av OCC, før NHF ser OCC som et reelt arrangementsalternativ.

Forbundsstyret har kun vurdert OCC som en potensiell leverandør på vegne av norsk håndball. Enhver som mener denne vurderingen ikke er tilstrekkelig, kan gjøre egne vurderinger og ta egne valg opp mot bruk av OCC for seg eller sin klubb.



FS-vedtak i saksnr. 281/22-25:

Forbundsstyret tar til etterretning den informasjonen som OCC har presentert omkring sin eierstruktur og styresammensetning. Forbundsstyret avventer videre behandling av saken til det de har presentert, blir gjennomført og effektivt.

Saksnr.: 282/22-25 Håndballtinget 2025

Behandlingsinstans: Forbundsstyret
Hovedområde: Organisasjon
Saksinnleder: Presidenten

Klubbledermøter

I møtet ble det gitt en kort rapport fra deltakelsen på de ulike klubbledermøtene som styremedlemmene så langt har deltatt på. Det ble rapportert om godt gjennomførte møter med engasjement fra klubbene i flere av møtene.

Møte med dirigentene

GS avholdt onsdag 23. april et digitalt møte med dirigentene og SmartDialog (de som styrer det digitale votingssystemet) for en første repetisjon av votingssystemet.. Dirigentene deltar for øvrig i forbundsstyrets møte i forkant av håndballtinget.

Saksfremlegger

Det vises til tidligere oversendt oversikt over saksfremlegger i de enkelte forslag. I møtet gikk forbundsstyret kort gjennom denne på nytt og gjorde et par korrigeringer, samt så på rekkefølgen på hvem som skal gå på talerstolen i de øvrige sakene.

Med referanse til forslag 7.1.4, drøftet forbundsstyret et endringsforslag knyttet til beslutningsmyndighet vedr. den økonomiske størrelsen på organisasjonsbidraget.

Håndballens hederskveld

I møtet ga prosjektleder Hanne Hogness en kort status på hederskvelden, herunder kontakt av prisvinnerne. Prosjektleder og juryleder Ingrid Blindheim vil sammen slutføre teksten som skal leses opp ifm. utdeling av den enkelte hederspris.

Spørsmål til regnskapene

Styremedlem Jarl Martin Møller vil være den som fremlegger sak 5 – regnskap.

For å sikre en effektiv og rasjonell behandling av regnskapene for tingperioden, er regionene bedt om at evt. spørsmål til regnskapene oversendes skriftlig innen fredag 11. april. Dette i tråd med tidligere tingvedtak og etablert praksis. Det er ikke kommet noen spørsmål innenfor tidsfristen.



FS-vedtak i saksnr. 282/22-25:

Til orientering og videre arbeid.

Forbundsstyret beslutter å endre punkt s i forslag 7.1.4 som nå lyder: «*Størrelsen på organisasjonsbidraget fastsettes årlig av forbundsstyret.*» Forslaget endres til: «*Størrelsen på organisasjonsbidraget fastsettes på håndballtinget.*» (Dette gjelder utover KPI, dvs. tilsvarende den løsning som har vært praktisert i mange år.)

Saksnr.: 283/22-25 Rapporter og referater

Behandlingsinstans: Forbundsstyret
Hovedområde: Diverse

a. Anlegg

Presidenten ga en kort status fra et møte med Bærum kommune i dag ift. den såkalte «hjørnetomta». Foruten presidenten deltok også generalsekretæren og nasjonal leder for anlegg og bærekraft.

b. Regnskap VM 2025

I møtet ga generalsekretæren en kort oppdatert status basert på nåværende kjente tall.

c. EHF- og IHF-kongressen

I møtet ga presidenten en kort oppdatering ift. arbeidet med å foreslå kandidater til de ulike tilgjengelige posisjonene. Styremedlemmer som er på vei ut, er forespurt om et verv på den internasjonale arena kan være av interesse. Dette for å forsøke å sikre norsk representasjon i viktige posisjoner.

FS-vedtak i saksnr. 283/22-25:

Forbundsstyret tar alle rapporter og referater til orientering.